



Customer Information

2020-06-24

MIC Code Change

Dear trading participants,

The European Energy Exchange (EEX) will change the MIC Code used for REMIT reporting to the European Agency for the Cooperation of Energy Regulators (ACER) for all power products on the regulated market as of 26 June 2020 (end of business).

The MIC Code will be changed from XEEE to XEER. The adjustment follows the successful integration of Powernext into EEX in January 2020.

All orders that are still open on Friday eob will be deleted to avoid changes of the UniqueOrderIdentifier within the order chain. However, orders can be re-entered as usual on Monday morning.

Please do not hesitate to contact us in case of any further questions.

Yours sincerely,

EEX Market Operations
T +49 341 2156-222
trading@eex.com

Änderung des MIC Codes

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

die European Energy Exchange (EEX) wird am **26. Juni 2020** zum Handelsschluss eine Änderung des MIC-Codes für alle Stromprodukte des regulierten Marktes vornehmen. Der MIC-Code ist notwendig für das REMIT-Reporting und die Meldung von Daten an ACER (European Agency for the Cooperation of Energy Regulators).

Der bisherige Code lautet XEEE und wird nunmehr geändert auf XEER. Diese Anpassung erfolgt im Zuge der Integration der Powernext in die European Energy Exchange im Januar 2020.

Alle offenen Gebote in Stromprodukten werden demzufolge am Freitag nach Beendigung des Handels aus den Orderbüchern gelöscht, um danach die korrekte Übertragung des UniqueOrderIdentifiers innerhalb der Orderkette zu gewährleisten. Am Montagmorgen können Gebote mit Beginn der Vorhandelsphase wieder wie gewohnt eingegeben werden.

Für Fragen steht Ihnen EEX Market Operations gern unter +49 341 2156 222 zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

EEX Market Operations

T +49 341 2156-222

trading@eex.com